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Mandag den 22. april 2024 kl. 19.00-21.00 – Personalerummet Lundby 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt 
 
Pkt. 2  
Sundhedsplejens opgaver på skolen i elevregi   
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen orienteres via et oplæg fra Ulla Ibsen omkring de 
opgaver som sundhedsplejerskerne arbejder med på Tåsingeskolen.  
 
Ulla fortæller om sundhedsplejen i Svendborg Kommune. På Tåsingeskolen arbejder Ulla og 
Karen. Sundhedsplejen arbejder forebyggende, sundhedsfremmende og opsporende.  
 
Forløb:  
0. kl. samtale og snak (mål, vægt, synsprøve) 
1. kl. –’’- 
3. kl. –’’- 
5. kl. pubertetsundervisning (nogle gange opleves det ’for sent’) 
6. kl. ’Rejse i krop og sind’ (rygning, alkohol, mental sundhed, søvn, skærmbrug, motion) + 
synsprøve 
8. kl. individuelle samtaler ud fra spørgeskema (trivsel, alkohol, rygning, søvn, venner, 
ensomhed…) + høreprøve 
 
Desuden er der ad hoc forløb – fx nikotin i 7. klasse, grænser 0. – 1. klasse eller hygiejne. 
Sundhedsplejen tager ofte også en ’pigesnak’ med eleverne. Ofte er det på lærernes initiativ. 
Rådgivende på opståede epidemier fx fnat, lus. Sundhedsplejen samarbejder med 
Julemærkehjemmene (skole, læge, sundhedspleje kan indstille) 
 
Sundhedsplejen er desuden med på tværfaglige møder. Der er en kvalitet i, at der er flere 
fagligheder og dermed flere perspektiver, når der er noget der er svært for eleverne.  
 
Det generelle tilbud er også tilbud på Centerafdelingen + eleverne skal tilbydes at blive set 
hvert andet år, når det drejer sig om specialskole.  
 
Forældre har mulighed for at tage fat i sundhedsplejersken, hvis de har en bekymring omkring 
deres barns sundhedsfaglige udfordringer.  
 
Der drøftes i SB, hvordan vi kan være nysgerrige på årsager til fravær, idet vi kan se en øgning i 
elevfravær på Tåsingeskolen. Det kommer til at være et fokusområde fremover, idet 
fællesskabet betaler ’prisen’, når fraværet øges.  
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Pkt. 3  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Sara: 9. klasse arbejder frem mod eksamen. 5. kl. har vundet EDIT 24 filmkonkurrence. 
Centerafdelingen udskoling har haft besøg af politi og SSP. Elevrådet har været optaget af 
beskæring omkring fodboldbanen – eleverne synes det er for bart.  
Stephan: Der har været dialogmøde med de andre skolers bestyrelse og det politiske 
udvalg(Kasper og Stephan). Det var et godt møde, hvor der blev drøftet form og struktur 
fremadrettet. Der var desuden drøftelser om ’overgange’ og hvordan man kan arbejde med 
overgange, så det for eleverne glider nemmere og overgange opleves mindre voldsomme.  
Kasper: Der har været naturfagsmarathon for 5. og 6. klasse. 8. klasse har fundet fairplayprisen 
i DM i basket for skoleelever. Forårssfo er overordnet kommet godt i gang. Vi har været 
udfordret lidt på det kolde/våde forårsvejr. 3. klasse på Lundby har haft en kunstudstilling. Der 
har været valg til SB, og vi har 7 medlemmer og 3 suppleanter i den nye sb. Der er 
konstituerende møde d. 15. maj.  
Kristine: Centerafdelingen har fået visiteret elever til kommende skoleår og forventer af 
belægningen holdes. Kasper følger op omkring pladsudfordringerne med Svendborg Kommunes 
’kloge kvadratmeter’ – der måske giver lidt luft, men ikke det store på Centerafdelingen. 
Centerafdelingen har haft besøg af VIVE, der laver en landsdækkende undersøgelse omkring 
elever med specialundervisningsbehov. De har interviewet leder, medarbejdere, elever og 
forældre. Centerafdelingen har skoleudviklingssamtale i maj.   
Stinne: der er gang i fagfordelingen på Sundhøj/Lundby. På fredag er der forårskoncert på 
Sundhøj. Sundhøj/Lundby 6. årgang har haft nogle dage sammen her inden sammenlægningen 
næste skoleår.  
 
Pkt. 4  
Skoleudviklingssamtale – opfølgning i SB 
Formålet med punktet at skolebestyrelsen tager orienteres og efterfølgende drøfter omkring de 
indsatsområder der arbejdes videre med i kommende skoleår. Oplægget er udarbejdet på 
baggrund af den årlige skoleudviklingssamtale mellem skole og forvaltning.  
 
Kasper gennemgår temaerne fra dette års skoleudviklingssamtale, hvor der drøftes skolens data 
og udvikling. Oplægget blev godkendt af SB.  
 
 
Pkt. 5  
Planlægning af årsmøde 
Formålet med punktet at skolebestyrelsen planlægger det kommende årsmøde. 
 
Forud for SB’s næste møde d. 21. maj er der årsmøde kl. 18.30.  
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Pkt. 6  
Kommunikation fra skolebestyrelsen                  
Formålet med punktet er at bestyrelsen drøfter de fremadrettede opgaver ift. 
kommunikationsopgaver.   
 
Punktet blev drøftet og de generelle beskrivelse fra forretningsordenen dækker fint behovet.  
 
Pkt. 7  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
 
 


